
Zápis č. 11/6/2022 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
16. júna 2022 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Jozef Chudík, 
Dóra Hushegyiová, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 
Neprítomný: Martin Kabát  
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Marián Guľa – poverený riaditeľ Sekcie ekonomiky RTVS 
Juraj Šulík – zastupoval: riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Attila Lovász – poverený riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil M. Kabát.  
Informoval, že návrh programu bol distribuovaný v zmysle rokovacieho poriadku a neprišla 
k nemu žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 111/2022: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca T. 
Caban);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Komplexná správa o vysielaní RTVS pre nepočujúcich divákov (spravodajca M. 
Kákoš) 

6. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia D. Hushegyiová a J. 
Balaščák) 

7. Podnety a sťažnosti 
8. Rôzne 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo odprezentoval plnenia uznesení z ostatných 2-och rokovaní, ktoré sú súčasťou 
priloženého materiálu. 
I. Gallo informoval, že sú predložené zápisy z rokovaní DK 12.5.2022 a 2.6.2022. 
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I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 112/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z rokovaní 12.5.2022. a 2.6.2022. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 113/2022: 

Rada RTVS berie na vedomie Zápisnice z rokovaní Dozornej komisie Rady RTVS 

z 12.5.2022. a 2.6.2022. 

Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  
J. Mikušová, J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát /  

Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo požiadal M. Kákoša, aby informoval o svojej účasti na VKM 9.6.2022. 
M. Kákoš uviedol, že sa zúčastnil rokovania k predloženým správam o činnosti. VKM dal 
Rade RTVS prepracovať predloženú správu, pretože správa je príliš objemná a podrobná. 
Snažil sa na výbore argumentovať, že správa vychádza z toho, čo v minulosti VKM žiadal 
a že je objemná preto, lebo bol dvojnásobný počet zasadnutí oproti minulosti. Záver 
rokovania je, že treba predložiť skrátenú verziu správy do 31.7.2022. 
J. Rezník informoval, že na VKM predniesol Výročnú správu RTVS a zodpovedal všetky 
otázky. Informoval, že sa ukončilo natáčanie Pečie celé Slovensko. 
I. Gallo informoval, že 13.6. sa uskutočnilo verejné vypočutie kandidátov na GR RTVS.  
M. Kákoš uviedol, že sa vypočutia kandidátov zúčastnil ako verejnosť. Mrzí ho, že rada ako 
jediný orgán dohľadu bola z tohto procesu vynechaná.  
I. Gallo informoval, že komunikoval s K. Čekovským, ktorého požiadal, aby členom komisie 
bol aj zástupca rady, ale nebolo to akceptované. Vníma to ako aroganciu moci, pretože kto 
iný má byť v takejto komisii, keď nový GR RTVS sa bude zodpovedať Rade RTVS a bude 
komunikovať s ňou.  
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
M. Guľa odprezentoval ekonomické ukazovatele za mesiac máj: 
„RTVS k 31.5.2022 dosiahla celkové príjmy vo výške 94,53 mil.€, čo predstavuje 51,65 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.5.2022 sumu 36,24 mil.€, čo predstavuje plnenie na 49,37 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2022. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o vyššie čerpanie vo výške 298 tis.€. Do 31.5. 2022 RTVS obdŕžala 3,19 mil. € 
za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2021.  
RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na úhradách 
ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 Z.z., ktorá 
oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a dávok v 
hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje vo výške 
12,21 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 4,21 mil.€. 
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počet úľava 

2022 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok rok 
2022 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 eur 291 329 
                          
2,32 €  12     8 110 599 €    675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 eur 
v 2020-2021 65 215 

                          
4,64 €  12     3 631 171 €    302 598 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2022 1 920 
                          
4,64 €  12        106 906 €        8 909 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 02/2022 2 002 
                          
4,64 €  11        102 182 €        9 289 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 03/2022 1 632 
                          
4,64 €  10           75 725 €        7 572 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 04/2022 1 463 
                          
4,64 €  9           61 095 €        6 788 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 05/2022 1 062 
                          
4,64 €  8           39 421 €        4 928 €  

Výpadok k 31.5.2022 364 623       12 127 099 €  1 015 967 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 eur 
oslobodených od 6/2022 do 12/2022 8 721 

                          
4,64 €              82 383 €      40 465 €  

SPOLU: 373 344 
  

  12 209 483 €  1 056 433 €  

Rozpočet 2022 - kompenzácia 
 

                              8 000 000 €  
 Výpadok v rozpočte na rok 2022 

   

     4 209 483 €      

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 6,17 mil. € t.j. plnenie na 47,45 %. 
Plnenie sa pohybuje na úrovni mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.5.2022 sumu 11,87 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11,80 mil.€ v štruktúre STV 9,80 
mil.€ a SRo 2,0 mil.€. RTVS tiež obdržala refundácie bežných výdavkov (mzdy) na projekt 
Kreatívne centrum vo výške 78 445 € v štruktúre KC Bratislava vo výške 34 802 € a KC 
Banská Bystrica vo výške 43 643 €.   
Celkové výdavky RTVS k 31.5.2022 predstavovali sumu 56,79 mil.€, t.j. 31,07 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 55,97 mil.€ - plnenie na 
36,71 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,74 mil. € - plnenie na 2,46 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 37,73 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
M. Dzurjanin informoval o rozhlasovom vysielaní za mesiac máj. Uskutočnil sa okrem iného 
festival Zázračný oriešok a Rádio_FM mal Pohoda_FM deň. 
J. Šulík informoval o televíznom vysielaní za mesiac máj. Podieľali sa aj na udeľovaní 
vyznamenaní Prezidentkou SR.  
A. Lovász za spravodajstvo uviedol, že mesiac máj je charakteristický budovaním 
a prípravou :24. Správy a komentáre už majú 40 minút. Hlavnú spravodajskú reláciu začala 
moderovať dvojica moderátorov.  
M. Hajko za šport uviedol, že máj bol hlavne v znamení MS v hokeji, ale pokryli všetko, čo 
bolo treba pokryť.    
M. Dojčák odprezentoval dáta za nové médiá.  
H. Radová odprezentovala čísla sledovanosti televízneho vysielania za máj. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 114/2022: 
Rada RTVS:  

a) berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej 
služby RTVS, 

b) konštatuje, že RTVS si v tomto období splnila všetky zákonné povinnosti v oblasti 
televízneho a rozhlasového vysielania. 
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Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiadny materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval predložený materiál. K jednotlivým verejným obstarávaniam uviedol aj 
podrobnosti.  
J. Mikušová uviedla, že na DK prebrali podrobne všetky verejné obstarávania. Privítala by 
možnosť navštíviť bratislavské kreatívne centrum. Zatiaľ sa darí držať vysúťažené ceny 
a neprejavuje sa vplyv inflácie. Vyžiadali si zoznam zmlúv s firmami zaoberajúcimi sa 
štúdiovou technikou.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 115/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach podľa predloženého 
materiálu. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová za DK odporučila zobrať na vedomie. 
M. Kákoš sa spýtal na podrobnosti k zámeru so spoločnosťou Športprogres.  
M. Hajko vysvetlil o aké konkrétne podujatia a zápasy ide pri tomto zámere.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 116/2022: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Guľa odprezentoval predložený materiál, ktorý obsahoval zoznam zmlúv nad 10 tis. € za 
máj 2022. 
T. Caban informoval, že na DK sa tomuto venovali, vyžiadal si podrobnejšie informácie 
k filmu Prameň a odporúčajú predložený materiál zobrať na vedomie.   
J. Šulík uviedol podrobnosti k filmu Prameň. Ide o film, ktorý predstavuje obdobie konca 80-
tych rokov a venuje sa téme interupcií.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 117/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € za mesiac 
máj 2022. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. Priebežná informácia o projektoch v rámci CRN 
A. Šulík odprezentoval predložený materiál. 
J. Chudík ako spravodajca uviedol, že zatiaľ nepostrehol nejaký rozpor v jednotlivých 
hodnoteniach medzi hodnotiteľmi. Pre Radu RTVS je podstatné, že podľa predloženého 
materiálu tieto vyhodnotenia nezakladajú do budúcnosti nejaké problémy a rozhodnutia 
hodnotiacej komisie považuje za objektívne a správne.  
D. Hushegyiová sa spýtala na projekt, ktorý je stále otvorený a má názov Hit roka. Veľmi sa 
jej podobá na jeden projekt súkromnej televízie. 
J. Šulík odpovedal, že prebieha práve o tomto vnútorná diskusia, ale je otvorený, pretože sa 
blíži 30-te výročie SR a tam by sa takýto projekt veľmi hodil. 
M. Kákoš súhlasí, že sa hľadá cesta, pretože tento typ programu vo vysielaní RTVS chýba. 
J. Balaščák sa spýtal, či by nemohla rada dostať nejakú predikciu finančnej kondície RTVS 
do konca roka.  
J. Šulík odpovedal, že sa to dá predložiť.  
J. Chudík požiadal, aby koncom septembra dostala rada aj informáciu o príprave vysielania 
v súvislosti s 30-tym výročím vzniku SR.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 118/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Priebežnú informáciu o projektoch v rámci CRN 
podľa predloženého materiálu. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Komplexná správa o vysielaní RTVS pre nepočujúcich divákov (spravodajca M. 

Kákoš) 

I. Gallo informoval, že ide o materiál, ktorého zaradenie je v databáze už dlhší čas. Čakal, že 
sa bude prerokovávať až po schválení novej legislatívy, ktorá toto ošetruje, tá sa však 
pozdržala. V čase MS v ľadovom hokeji prišlo aj viacero podnetov na  to, aby RTVS 
zabezpečilo titulkovanie tohto športového podujatia pre nepočujúcich divákov.  
M. Knut odprezentoval predložený materiál. Informoval, že predložený materiál obsahuje 
informácie o súčasnom zákonnom stave, zákonnom stave, ktorý je navrhovaný v aktuálnom 
návrhu nového mediálneho zákona, forme zabezpečenia zo strany RTVS, technologických 
možnostiach RTVS, nákladoch RTVS na titulkovanie a porovnanie so situáciou v ČT. 
M. Kákoš prečítal spravodajské stanovisko: 
„Snaha o maximálne možné zvyšovanie životného komfortu pre ľudí so zdravotným 
hendikepom patrí k atribútom civilizovanej spoločnosti. Tieto prístupy sa premietajú do radu 
zákonných povinností  aj v oblasti audiovízie. Multimodálny prístup je principiálnou 
povinnosťou najmä verejnoprávneho vysielateľa, či už ide o titulkovanie alebo tlmočenie do 
znakovej reči pre ľudí so sluchovým postihnutím, alebo audiokomentáre pre ľudí so 
zrakovým hendikepom. Momentálne zákon určuje, že najmenej 50% všetkých vysielaných 
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programov musí byť sprevádzaných titulkami pre osoby so sluchovým postihnutím, 3% 
tlmočených do posunkovej reči a 20% programov sprevádzaných hlasovým komentárom pre 
nevidiacich. Z týchto programov sú  vyňaté   športové programy (z pochopiteľných príčin 
najmä tie vysielané v priamom prenose). Taký je momentálny stav, pravdaže, pri 
pripravovaných legislatívnych zmenách (nový mediálny zákon) dôjde pravdepodobne k jeho 
úpravám, no aj v tomto návrhu sa do povinnosti titulkovania nezapočítavajú športové 
programy, hudobné programy a programy, ktorých hudobná zložka tvorí ich podstatnú časť. 
Je to pochopiteľné nie len z hľadiska možného technického riešenia, ale aj zo samotného 
charakteru športu. Jednoducho, je ťažko predstaviteľné, že by pri nutnej rýchlosti športového 
komentovania bolo možné transponovať reč do písanej podoby. Neviem, či existujú softvéry, 
ktoré sú tento transfer uskutočňovať v reálnom čase, ale i tak by takéto titulkovanie 
neumožňovalo divákovi prečítať ani jeho zlomok. Naviac, aj vyhláška MKSR č. 12/2016 
rovnako ako navrhovaný zákon o mediálnych službách jasne hovoria, ako majú titulky pre 
nepočujúcich vyzerať. Uvediem iba – musia byť synchronizované so zvukovou stopou 
programu, nesmie mať chyby v písaní alebo zobrazovaní, pri zobrazovaní titulkov 
zachytávajúcich hovorený prejav viacerých postáv sa použije farebné odlíšenie titulkov 
(ťažko predstaviteľné pri spolukomentátorstve) čas zobrazenia titulku musí byť primeraný na 
zabezpečenie jeho čitateľnosti, maximálny počet  znakov v riadku môže byť 36 atď. Už len 
z týchto podmienok pre titulkovanie je zrejmé, že komentovanie priamych prenosov 
športových podujatí je nerealizovateľné. Dnes už je väčšina športov na televíznej obrazovke 
hojne doplnená grafikou – z nej sa divák dozvie kto hrá, aké sú zostavy, aký je stav, ako beží 
minutáž, kto dostal žltú kartu, kto a za čo bol vylúčený, koľko chýba do skončenia trestu, kto 
koho striedal, kto dal gól atď. Iste, bolo by ideálne, keby si aj ľudia so sluchovým hendikepom 
mohli vychutnať komentovanie, to však, žiaľ, nie je reálne. Napokon, aj pri návšteve 
futbalového štadióna či hokejového zápasu sa musí divák zaobísť bez komentára.  
 V predloženom materiáli sa uvádzajú prístupy RTVS k titulkovaniu, tlmočeniu do 
posunkovej reči i audiokomentárom. Vyplýva z neho, že RTVS si plní v tejto oblasti nielen 
povinnosti určené zákonom ale aj robí kroky nad jeho rámec. To však neznamená, že sa má 
s daným stavom uspokojiť, ale že sa aj v budúcnosti musí usilovať o všetky kroky smerujúce 
ku skvalitneniu multimodálneho prístupu.“ 
J. Chudík ocenil kvalitu materiálu a súhlasí s príspevkom M. Kákoša. Myslí si, že ak divák 
má sledovať text od komentátora, tak nemá šancu sledovať samotný zápas. Rovnako si 
myslí, že aj pri dokumentoch a iných reláciách by sa nemal dávať doslovný prepis, ale len 
obsah do titulkov.  
M. Kákoš sa spýtal, či RTVS zastavila titulkovanie športových programov, či teda niekedy 
nejaké bolo, pretože sa to objavuje v podnetoch. 
M. Knut odpovedal, že takéto titulkovanie sa z času na čas v rámci testovania možností 
objavilo, ale nebolo to kontinuálne.  
I. Gallo upozornil, že je to veľmi citlivá téma, treba spolupracovať aj s prijímateľmi a mávať 
stretnutia so zástupcami hendikepovaných občanov, aby bola spätná väzba aj od nich a aby 
aj RTVS ich vedelo informovať o aktuálnych možnostiach. 
M. Knut informoval, že M. Gajdošíková chodí na takéto stretnutia na MK SR.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 119/2022: 
Rada RTVS 

a) prerokovala a berie na vedomie Komplexnú správu o vysielaní RTVS pre 
nepočujúcich divákov, 

b) konštatuje, že RTVS dodržiava v uplatňovaní multimodálneho prístupu všetky 
zákonnom stanovené požiadavky, 

c) žiada GR RTVS, aby aj do budúcna hľadal a vyžíval všetky dostupné technické 
prostriedky a možnosti na skvalitnenie prijímania televízneho vysielania pre sluchovo 
a zrakovo znevýhodnených občanov. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Informácia o letnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia D. 
Hushegyiová a J. Balaščák) 

J. Šulík odprezentoval televíznu časť letnej vysielacej štruktúry.  
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú vysielaciu štruktúru. 
A. Lovász odprezentoval vysielaciu štruktúru za spravodajstvo.  
M. Hajko odprezentoval letné športové vysielanie. 
D. Hushegyiová prečítala spravodajské stanovisko za televíznu časť: 
„Letná štruktúra v Slovenskej televízii je pripravená konzervatívnym, klasickým spôsobom. 
Okrem Športu a 24-ky jednotlivé okruhy – ako aj minulé roky – budú vysielať mnoho repríz, 
bude to retro obdobie, predovšetkým na Jednotke, Dvojke a samozrejme na Trojke.  
Napriek tomu Jednotka plánuje vysielať premiérové produkcie Českej televízie, ako 
kuchárska a bylinková show alebo dokumenty. Cez týždeň,  počas prime timeu, je v repríze 
zachované pondelkové európske kino, utorkové filmy pre ženského diváka, v stredu 
francúzsky film. Štvrtok bude premiérový s českým seriálom. Reprízová bude piatková 
zábava, ale aj sobotné aj nedeľné večery. 
Po covidovom období na obrazovku Dvojky sa vráti živý prenos folklórnych festivalov. Podľa 
plánov sa všetky okruhy budú venovať sviatku Cyrila a Metoda primeraným spôsobom, 
rovnako výročiu Slovenského národného povstania, ako aj okupácii Československa v roku 
1968. Plánované je premiérové vysielanie niekoľkých koprodukčných dokumentov. Dvojka 
bude pravidelne vysielať aj detský program. 
Program Trojky je veľmi dobre premyslený. Na obrazovku sa vrátia obľúbené relácie, každý 
deň v týždni má svoju kategóriu: ako napätie, dokumenty, hudobno-zábavné relácie a 
podobne. 
Považujem za pozitívne, že okrem aktuálneho spravodajstva bude 24-ka aj počas leta 
vysielať Správy a komentáre. Podľa pripravovaného harmonogramu aj na tomto okruhu budú 
mať veľký priestor relácie z archívu STV. 
Naopak na Športe je na júl naplánovaných 109 priamych prenosov, 125 premiérových 
programov (v tom sú aj Góly-body-sekundy), ale podľa plánov budú aj premiérové 
publicistické relácie a aj dokumentárne programy. Vedenie Športu nás informovalo, že letnú 
štruktúru budú ešte upravovať. Podľa predloženého materiálu, fanúšikovia športu sa majú na 
čo tešiť aj počas leta na obrazovke STV. 
Národnostné vysielanie bude mať pauzu v letnej štruktúre, okrem Správy – Hírek, ktoré sa 
budú vysielať od pondelka do piatku na Dvojke.“ 
J. Balaščák ako spravodajca za rozhlasovú časť uviedol, že aj cez leto bude silný akcent na 
spravodajské veci. Oceňuje niektoré silné prvky v rozhlasovom vysielaní, ako napríklad 
folklórne vysielanie z festivalov. Kvituje aj zaradenie rozhlasových hier do vysielacej 
štruktúry. Páčia sa mu aj kontaktné podujatia typu Deň otvorených dverí v Banskej Bystrici. 
Predložený materiál považuje za plnohodnotný a bohatý.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 120/2022: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o letnej programovej štruktúre 
RTVS.   
 

Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  
J. Mikušová, J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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7. Podnety a sťažnosti 
I.j Gallo informoval o došlej pošte. Členovia rady sa dohodli na postupe pri vypracovaní 
odpovedí na sťažnosti, ktoré prišli. 
 
8. Rôzne 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 22.6.2022. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
Tomáš Caban 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

